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Fællesbestyrelsesmøde 
Dato: 
D.23.8.21, kl.18.30-20.30 
 
Sted: 
Brobyskolerne afd. Pontoppidan 
 

Mødeleder: Lene 

Referent:  

Tine 

Tilstedeværende:  
Helle, Helle, Kurt, Thomas, Mette, Sonja, Anja, Søren, Tine, Julia, Lene 
 
Fraværende:  
 
Brian Bisgaard, Anne Bay Koch, Christina Milliot  

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Den gode historie  
(O) 
5 min 

Alle bidrager med den gode historie fra hverdagen på Brobyskolerne 
- Elev og familie rydder op på skolen, når andre har svinet til 
- Kaffe og hygge i børnehaven: Folk mødte talstærkt op  
- Klub i AV er populært  
- 7. klasse havde samlet 100 mennesker til socialt arrangement 
- At starte i børnehaven er trygt og godt. Forældreperspektiv.  

Alle  
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Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

 

Godkendelse af 
dagsorden  
(B) 
5 min 
 

Referat er godkendt og udsendt på skolens hjemmeside. 
I forhold til dagsorden, så ønsker ledelsesteamet at udskyde punktet omkring 
rettelse af principper, da punktet er hos Brian og han har meldt afbud til mødet.  
 
Der skal kun stå ”godkendelse af dagsorden”, da referatet allerede er godkendt.  

Alle  

 
 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Årshjul 
(B) 
20 min 

Der er vedhæftet et udkast til årshjul udarbejdet af Anja. Udkastet drøftes og 
gennemgås med henblik på beslutning om godkendelse. 
 
FN- verdensmål skal på  
Findes der ikke et årshjul for klassetraditioner: Kan skolens interne kalender 
bruges? 
Kulturforandring og forældrebrev: Hvornår følger vi op?  
Behandling af pædagogiske handleplaner skal senest op på oktobermødet.  
 

Anja  

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Revideret 
Antimobbestrategi 
(B) 
10 min 

Et udvalg har løbet gennemgået og revideret Brobyskolernes antimobbestrategi. Nu 
foreligger den til godkendelse. Bilag eftersendes. 
 

- Kan ”anti-mobbe-bussen” komme på vores fysiske bus? 
 
Beslutning: Antimobbe-strategien er godkendt.  

Sonja/Tine  
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Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Nedsættelse af arb. 
Gruppe vedr. besøg 
hos købmand 
(B) 
15 min 

Der ønskes nedsat en arbejdsgruppe, der udarbejder forslag til princip for besøg 
hos købmand, sundhed og kostpolitik Denne med deltagelse af repræsentant fra 
elevrådet. 
 

- Skal der laves noget om?  
 

- Der nedsættes en arbejdsgruppe: 
 

- Bod på skolen igen  
 

- Udvalget: Helle, Kurt, Mette, Tine, Julia, Simon 

Søren/Anja  

 
 
 
 
 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Det kommunale 
budget 2022 
(D) 
(25 min) 

Der er udsendt budgetmateriale med sparekatalog. I øjeblikket ser det ud til, at der 
skal findes minimum 18 mio i besparelser for at det kommunale budget for 2022 er 
i balance. Dette kan ændre sig. Der er udarbejdet et sparekatalog på ca. 30 mio, 
således kommunalbestyrelsen har noget at prioritere imellem. Se vedhæftede link. 
Budget (fmk.dk) 

6-Besparelsesforslag.pdf (fmk.dk) 
 
Der vil være hverdagsomstillinger 
Medudvalget har indgivet et høringssvar hvor der blandt andet er kommenteret på 
besparelse ift. SFO2 tilbud og specialklasse/skoletilbud.  
HovedMED deltager i den første del af budgetseminariet,  
 
Fællesbestyrelsen afventer og ser, om det bliver nødvendigt med et høringssvar 
ved 2. høringsperiode.  
 
 

Søren/Anja  
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Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Work Camp 2021 
(O) 
(10 min) 

Så er den her lige om lidt. Work Camp i samarbejde med Mellemfolkeligt Samvirke. 
Planlægningen er i fuld gang. Der kommer 12-14 stykker i alt. Vi har lige nu 
omkring 6 værtsfamilie til en forlænget weekend.  
 

- Der mangler 6-8 værtsfamilier (fra d.9-13)  

Søren  

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Orientering: 
Anja: 
Søren:  
Ledelsesteam: 
Medarbejdere: 
Elevråd: 
(15 min)  

Anja: Er blevet indbudt til et samarbejdsmøde med skolechefen. Mødet er 1.9. som 
er i forlængelse af opvækst og læringsudvalget.  
 
Søren: 

- Økonomi: Vi forventer at komme ud af dette skoleår med et lille overskud, 
men tallet kan flytte sig.  

- Der er er ansættelsessamtaler i morgen ift. ny engelsk/dansk-lærer.  
- Besøg af tyske unge d.3-9 
- Den gode tone: Der er besøg af SSP på afd. PT på onsdag.  

Tine: 
- Storteamstruktur, PT Vi forsøger med at gå fra 3 til 2 storteam på afd. pt 
- Grænseoverskridende hændelser:  Vi har internt arbejdet med, hvordan vi 

bliver tydelige i vores forventninger, og hvordan vi får håndhævet og fulgt 
op på regler.  

Søren: vores elever og unge mennesker skal have en forståelse for, at vi forventer, 
at de respekterer tingene her som de respekterer tingene derhjemme.   
Elevrådet: Er lige blevet konstitueret.  
 
Helle: Børnehaven har sat gang i et projekt kaldet ”legekunst”. Det handler om 
samskabelse, og biblioteket er Broholms kulturpartner. Hvordan kan vi skaber fokus 
på leg og kunst sammen. Den eneste kommune på Fyn, der deltager.  
SFO: I samarbejde med andre SFO arbejdes der med kompetenceudvikling for 
såvel AV som PT.  
 

Alle  
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Medarbejder:  
- Der er ansat en del nye medarbejdere 
- Der er en del elever, der igen skal lære at gå i skole. De ”normale” 

adfærdsmønstre er tydeligt påvirket af en coronatid.   
-  

 
 
 
 
 
 
 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Evt. & kommende 
punkter 
(5 min) 

- Opdatering af principper, BBI 
- Hvis kontaktforældre skal med, skal vi så møde før tid?  
- Kontaktforældrene skal være velforberedte på, hvad de skal.  
- Da ikke alle forældremøder er afholdt, så afventer vi med at invitere 

kontaktforældre ind.  
- Forældrerepræsentanterne har ikke alle hørt fra lærerne. Det er derfor 

uklarhed om, hvornår møderne ligger. 
-  

Alle  

 
 


